
PEMBURY MARKETING

Pembury Cottage, Pembury Road
Tunbridge Wells, Kent TN2 4ND
ENGLAND

Téléphone/Telephone: 0-892-523608
Télécopieur/Fax: 0-892-513486

Responsable

M. Peter Morris,
propriétaire

Type d'entreprise

consultant en marketing

Services

consultants en marketing

Clientèle

transformateurs

Relations commerciales recherchées

fabrication sous licence ou en
co-participation

Renseignements complémentaires

Pembury Marketing se spécialise dans le marketing de boissons et de produits alimentaires. La société peut aider les membres du Club Export dans les domaines suivants: évaluation de marché; étiquetage et autre législation britannique; choix de distributeurs; recherche d'opportunité en GB; planification et développement stratégique; exécution du plan marketing. Pembury Marketing fournit régulièrement des renseignements sur le marché britannique aux membres du Club Export.

Key executive

Mr. Peter Morris,
proprietor

Type of firm

marketing consultant

Services

marketing consultants

Clientele

manufacturers

Commercial opportunities desired

manufacturers (sublicence, joint venture)

Additional Information

Pembury Marketing specialises in the marketing of food and drink products. It is able to help Club Export members in the following areas: evaluating the market and the competition; labelling and other UK legislation affecting your products; choosing the most appropriate UK distributor; researching your products appropriateness for the UK market; on-going marketing planning & strategic development; implementation of agreed marketing plans. Pembury Marketing supplies Club Export members with regular information from the UK.